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ACTA SESSIÓ  DE LA COMISIO INFORMATIVA ESPECIAL  D’INVESTIGACIÓ 
SOBRE LES OBRES ADJUDICADES PER L’AJUNTAMENT DE BENISSA A 

EMPRESES INVESTIGADES EN L’OPERACIÓ “TAULA”

14 DE JUNY  DE 2016

Minuta núm. 7/2016

A Benissa, a les 17:05 hores del dia catorze de juny de dos mil setze, es reuneix a la 
sala de juntes de l'Ajuntament, la Comissió Informativa Especial  D’INVESTIGACIÓ 
SOBRE  LES  OBRES  ADJUDICADES  PER  L’AJUNTAMENT  DE  BENISSA  A 
EMPRESES INVESTIGADES EN L’OPERACIÓ “TAULA”, als efectes de procedir a 
la realització de sessió extraordinària,  en primera convocatòria, amb assistència dels 
Srs. Regidors i Sres. Regidores que seguidament es detallen:

Sr. Manuel Juan Giner (PSOE) 

Sr. Arturo Poquet Ribes (PP)

Sr. Fernando Lopez Corsi (REINICIEM)

Sr. Xavier Tro Molines (COMPROMIS) 

Sr . Isidor Mollá Carrió (CIUTADANS) (S’incorpora al punt 2on)

Assisteix també a requeriment de la Presidència, la Sra. Interventora Acctal. Mª Jose 
Ortola.

Actua com a Secretari, el de la Corporació,  D. Cesar A. Narbón Clavero.

Existint  quòrum suficient,  s’obri  la  sessió,  i  es  procedeix  a  l'estudi  dels  següents 
assumptes inclosos a l'Ordre del Dia:

PRIMER.- LECTURA I APROVACIO ACTA ANTERIOR (17.05.1616).

Per  unanimitat  dels  quatre  membres  presents  es  aprovada  l’acta  de  la  sessió 
anterior de 17.05.16 ordenant-se la seua transcripció i publicitat en la web municipal 
(portal de transparència).

* Al punt segon i essent les 17:40 hores s’incorpora a la sessió el Regidor Sr. 
Isidor Mollá Carrió.

SEGON.   DOCUMENT  DE  CONSLUSIONS  (ESCRITS  DE  CONCLUSIONS 
APORTATS  PELS  GRUPS  MUNICIPALS)  RESPECTE  DE  L’EXEPEDIE3NT 
OBRES CQSES DE LAQ PURISSIMA.
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El  Sr.  President;  Manuel  Juan  Giner  : manifesta  que  com  es  va  sol·licitar  la 
passada sessió assisteix la Interventora Acctal. que explicarà  el full excel que hi ha 
penjat a l’expedient en relació al cost de les obres i que s’annexa a la present acta.

La  Sra.  Interventora  Acctal.  Mª  Jose  Ortola,  indica  que hi  ha  altres  despeses 
corresponents a direccions d’obra, mobiliaris, etc... que no estan reflecides  en eixe 
quadre.

Els membres de la Comissió prenen raó de les dades facilitades i s’acorda que per 
la Intervenció es lliure llistat d’eixes altres despeses a que s’ha fet referencia.

El Sr. President; Manuel Juan Giner  : Pregunta al Regidor d’obres per la reunió 
mantinguda amb l’empresa.

El Sr. Arturo Poquet: Manifesta que la empresa ha passat la valoració i ara mateix 
està  per  concretar  el  modificat  que  pensa  que  la  setmana  propera  es  podria 
presentar, i una vegada adjudicat es podria parlar que a finals de juliol es podrien 
rebre les obres i el mes d’agost fer el trasllat.

El Sr. President; Manuel Juan Giner  : Pregunta al Regidor d’obres per la estimació 
econòmica del que queda pendent d’executar.

El Sr. Arturo Poquet: Manifesta que uns dos-cents dotze mil euros 

El Sr. President; Manuel Juan Giner  : Recorda que hi ha grups que encara no han 
enviat les conclusions.

El Sr.  Xavier  Tro: Manifesta  que eixe quadre també hauria d’estar  al  portal  de 
transparència. Respecte de les conclusions del seu grup fa un resum indicant que 
un dels temes importants es el  retard de les obres i  es cal  aprendre i  adoptar 
mesures per a que no torne a passar . si son erros dels tècnics de la casa caldrà 
adoptar mesures en evitació que ens passe en altres obres. Manifesta que seria 
interesant fer un comunicat de premsa conjunt i unitari explicant les coses i el que 
ha fet la comissió, igualment respecte de l’obra del Seminari.

El Sr. Fernando Lopez Corsi: Coincideix en que cal fer un comunicat a la premsa 
per traure informació i  el  que faria  cada grup polític.  Es important  que es done 
eixida a la informació que va generant la Comissió. Proposa que es faça un concurs 
de idees per a donar utilitats a l’edifici. 

* Quan son  les 17:40 hores s’incorpora a la sessió el Regidor Sr. Isidor Mollá 
Carrió.

La Comissió planteja que per part del Secretari es faça un document de síntesi en 
les coincidències dels escrits presentats pels diversos grups.
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La Presidència assumeix la realització d’eixe document de síntesi respecte de les 
obres del Seminari.

Respecte de les obres del Seminari també s’acorda que per la Intervenció es lliure 
llistat d’eixes altres despeses (direccions d’obra, etc...) en relació a esta obra.

TERCER.-  ANALISI  DOCUMENTACIO EXPEDIENT OBRES DE LA GLORIETA 
DOLORS PIERA. QUADRE RESUM ELABORAT  PER LA INTERVENCIO.

El Sr. President; Manuel Juan Giner  : manifesta que ex aquest expedient també 
s’ha penjat un quadre resum per la Intervenció municipal que s’annexa a la present 
acta.  Comenta  que  esta  obra  també  s’ha  constatat  que  va  tenir  un  retard 
considerable i que tampoc es va prendre cap mesura per això. En la mateixa línia 
cal anar realitzant  les conclusions d’este expedient. 

Quart.- ALTRES QÜESTIONS. PRECS I PREGUNTES.

No es produeixen.

I  no havent més assumptes a tractar, el President alça la sessió, quan son les 18:00 
hores  i  s'estén  el  present  esborrany  de  l'acta,  de  tot  això,  jo,  com  a  Secretari  
CERTIFIQUE.
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ANNEX

QUADRE RESUM OBRA CASES PURISSIMA
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ANNEX

QUADRE RESUM URBANIZACIO PASSEIG DOLORS PIERA
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